
O tom, ako sa situácia bude vyvíjať, budeme infor-
movať v Jackpote a Trhu Zábavy, veríme, že sa po-
čas nasledujúcich mesiacov budeme stretávať aj na 
iných fórach a budeme aj naďalej spolupracovať.

Verím, že dôvody, pre ktoré sme Slovak Show tento 
rok zrušili, chápete.
Robert Laca,
riaditeľ 
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Pan Laca - ředitel výstavy Slovak Show s kolegyní

Slovak Show 2011

Stalo sa, čo sme do poslednej chvíle ne-
verili. Napokon sme reálne zvážili situ-
áciu a rozhodli sme sa výstavu Slovak
Show presunúť na budúci rok. Mrzí nás 
to najmä vďaka fi rmám, ktoré svoju 
účasť na výstave už dávnejšie potvrdili,

veríme, že sa do Bratislavy aj tešili. Lenže – mnoho, 
najmä menších, spoločností so svojou účasťou váhalo 
a napokon sa rozhodlo na Slovak Show nevysta-
vovať.

Čo sa stalo?
Na Slovensku od 1. septembra platí novela záko-
na o hazarde, ktorá znevýhodňuje predovšetkým 
menšie fi rmy, väčšiu moc majú starostovia, výherné 
prístroje už nesmú byť v reštauráciách a pohostin-
stvách, len v herniach. A to je len avizovaný začia-
tok legislatívnych zmien, ktoré by mali podstatne 
sprísniť podmienky podnikania v oblasti hazardu 
na Slovensku. Takže sa mnohí majitelia rozhodli, 
že radšej vyčkajú, aký bude mať novela zákona 
reálny dopad na ich podnikanie,  ako ovplyvní ďal-
šie smerovanie nášho biznisu.

Stretneme sa o rok
Tak sme sa rozhodli neorganizovať výstavu za každú
cenu, sme presvedčení, že to je lepšia alternatíva 
aj pre tých, ktorí sa na Slovak Show už prihlásili. 
Veríme, že aj oni budú s týmto riešením v koneč-
nom dôsledku spokojnejší.
My svoje úsilie teda začneme smerovať na prípra-
vu budúcoročnej Slovak Show. Sme presvedčení, 
že legislatíva napokon nebude pre náš biznis likvi-
dačná, že sa situácia stabilizuje a hazard sa aj na 
Slovensku opäť nadýchne.

Trh Zábavy přínáší bližší informace ohledně 

zrušení letošního ročníku výstavy Slovak Show.
 Zde je vyjádření přímo Roberta Laca - ředitele výstavy


